
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 058/22-23 

校內系統評估報告 

 
敬啟者：  

 

本校已為全體中三學生舉行第一次「校內系統評估」，就學生在中、英、數三個主

要科目上的基本能力進行評估，現將  貴子弟之能力表現及結果，列寫於「校內系統評

估報告」內，敬希  貴家長仔細閱覽。報告內顯示的等級資料，只作為校內參考及未來

課程調適之依據。 

 

請於十二月十九日(星期一)將已填妥的回條逕交班主任，以便統籌辦理。如就上述

通告內容有任何疑問，請致電 2443 9899與林素月老師聯絡。 

 
    此致  
貴家長  

 

 

 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

_______________________ 謹啟 

（陳妙霞）           

 

 

二零二二年十二月十五日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                     東華三院馬振玉紀念中學                班號：       

行政通告 058/22-23 

校內系統評估報告 

 

敬覆者：本人為         班學生                    之家長，已知悉「校內系統評

估」報告之內容，並將鼓勵及督促敝子弟努力學習，爭取更理想之表現。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

 

 

家長簽署：                     

 

家長姓名：                     

 

 

二零二二年       月       日 

 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 058/22-23 

S3 School-based Assessment Results 
 
15th December 2022 
 
Dear Parents 

 
Our school has completed the first school-based assessment in three core subjects (Chinese Language, 
English Language and Mathematics) for all S3 students. The report of your child’s assessment results is 
attached for your information. The data collected from the assessment will be restricted to school use 
only for refining the school curriculum and improving students’ learning. 

 
Please return the signed reply slip to the class teacher on 19th December 2022 (Monday). Please feel free 
to contact Miss Lam So Yuet on 2443 9899 if you have any questions. 
 
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
 

 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 

 


